
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 20/03/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Εσωτερικών
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ΘΕΜΑ: «Τεχνικά έργα οδικής ασφάλειας καθυστερούν στη Λακωνία»

Κυρία, κύριε Υπουργοί,

Συμφώνως ενημέρωσής μας, σημαντικά έργα βελτίωσης οδικών συγκοινωνιών και
ασφαλείας τείνουν να καθυστερούν στη Λακωνία. Μείζονα εξ αυτών θεωρούνται η
γέφυρα του Ευρώτα και η παράκαμψη Σκάλας-Βλαχιώτη.  Όσον αφορά τη γέφυρα του
Ευρώτα διαφαίνεται καθυστέρηση ολοκλήρωσης της νέας γέφυρας, δεδομένου ότι
υφίσταται αποκλίνουσα πορεία από το χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσης των σχετικών
εργασιών. Για δε την παράκαμψη Σκάλας-Βλαχιώτη-έργο εκτός από σημαντικό και
αναπτυξιακό-, παρατηρείται ανυπαρξία εκπόνησης μελετών και κατ’ επέκταση
ανάθεσης του αναφερόμενου έργου σε εταιρεία επί σειρά ετών.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε τους λόγους, εξαιτίας των οποίων τείνουν να
καθυστερούν - αν δεν έχουν ήδη εκτραπεί από τα χρονοδιαγράμματα εκτέλεσης των
έργων και ολοκλήρωσης αυτών - τα αναδειχθέντα σημαντικά έργα στη Λακωνία;

Ο ερωτών Βουλευτής
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